

EU-Declaration of Conformity / EU-Konformitätserklärung

<i>Product name/-model</i> <i>Produktname/-modell</i>	APR500 BC (Barcode)
<i>Product description</i> <i>Produktbeschreibung</i>	134.2kHz Handheld with NiMH Battery, Graphic Display, USB- and Bluetooth interface, 2D Barcode Camera
<i>Manufacturer</i> <i>Hersteller</i>	Agrident GmbH
<i>Address / Contact</i> <i>Anschrift / Kontakt</i>	Steinkluppenstr. 10 30890 Barsinghausen Germany +49 (0) 5105 582573-10 info@agrident.com

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

Radio Equipment Directive:

Funkanlagen Richtlinie:

2014/53/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment; Official Journal of the EU L153, 22/05/2014

2014/53/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt; Amtsblatt der EU L153, 22/05/2014

RoHS Directive:

RoHS-Richtlinie:

2011/65/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment; Official Journal of the EU L174, 01/07/2011

2011/65/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronik-Geräten; Amtsblatt der EU L174, 01/07/2011

The conformity of the designated product of the object described above with the provisions of the of the applied Directives is proved by full compliance of the following standards / regulations:

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts des oben genannten Gegenstandes mit den Vorschriften der angewandten Richtlinien wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung folgender Normen / Vorschriften:

Art. 3 (1) a) Health and safety harmonised standards /

Schutz der Gesundheit und Sicherheit harmonisierte Normen:

Reference number / Referenznummer	Date of issue / Ausgabedatum
EN 60950-1+A1+A2+A11+A12	2006/2010/2013/2009/2011
EN 50364	2010

Art. 3 (1) b) EMC harmonised standards / EMV harmonisierte Normen:

Reference number / Referenznummer	Date of issue / Ausgabedatum
EN 301 489 – 1	v2.2.0 03/2017 (still draft / noch im Entwurf)
EN 301 489 – 3	v2.1.1 03/2017 (still draft / noch im Entwurf)

Art. 3 (2) Efficient usage of spectrum harmonised standards /

Effiziente Nutzung des Funkspektrums harmonisierte Normen:

Reference number / Referenznummer	Date of issue / Ausgabedatum
EN 300 330	v2.1.1 02/2017

Art. 3 (3) a)-i) Delegated acts for Radio equipment / Delegierte Rechtsakte für Funkanlagen:

Reference number / Referenznummer	Date of issue / Ausgabedatum
-----------------------------------	------------------------------

RoHS harmonised standards / RoHS harmonisierte Standards:

Reference number / Referenznummer	Date of issue / Ausgabedatum
EN 50581	2012



Barsinghausen, 31.05.2017

Place / Ort Date of issue / Datum der Ausstellung

Helmut Ruppert, CEO / Geschäftsführer

Name and Signature / Unterschrift Function / Funktion

This declaration attests the compliance with the indicated Directives but does not imply any warranty for properties. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.